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ZÁPIS ze schůze rady č. 22/2023
Obec Horoměřice

datum: 3. 10. 2023, čas: 08:30 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:

Přítomni: (5) Miroslav Bradáč, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš
Sedláček

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:  
Zapisovatel/ka: Ing. Ivana Petříková

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.
Jednání zahájeno 03.10.2023 v 8:40:56

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:41:23
Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Aleš Sedláček, Miroslav Bradáč
Předsedající: Ing. Luboš Langer

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 8:41:23
Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:41:29

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:42:56
Program jednání
1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Poskytnutí finančního příspěvku ZO Českého svazu chovatelů Horoměřice
4. Změna stavby před dokončením č.p. 87, Horoměřice - doplnění
5. Plán preventivní údržby vodárensko-kanalizačního systému na r. 2024
6. Posílení provozu linky PID 316 a 356
7. Vyjádření k EIA D0 518 a 519 - obec Horoměřice
8. Různé

Diskuze zahájena v 8:42:56
V 08:43:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
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tomto znění:

Rada schvaluje návrh programu jednání

Hlasování
pro: (5) MgA. Václav Liška, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč, Ing. Aleš Sedláček
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-185-22/23
zodpovídá:  
termín: IHNED (3. 10. 2023)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:43:18

3. Poskytnutí finančního příspěvku ZO Českého svazu chovatelů
Horoměřice (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:43:24
Důvodová zpráva:
Žádost Základní organizace Českého svazu chovatelů o poskytnutí finančního příspěvku na na jejich
činnost.
Diskuze zahájena v 8:43:24
V 08:49:13 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
tomto znění:

Rada obce souhlasí s poskytnutím finančního příspěvku na činnost ZO Českého svazu chovatelů
Horoměřice ve výši 20 000 Kč.

Hlasování
pro: (5) MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král, Ing. Luboš Langer, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-186-22/23
zodpovídá: Kateřina Vosičková
termín: 17. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 8:49:23

4. Změna stavby před dokončením č.p. 87, Horoměřice - doplnění
(bod číslo 4)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 8:49:30
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Důvodová zpráva:
V návaznosti na usnesení Rady obce ze dne 12.9.2023 č. UR-170-20/23 a z důvodu zastínění ZŠ
rada obce požadovala po stavebníkovi předložení nákresu přístavby domu čp. 87, Horoměřice, vůči
budově ZŠ. Stavebník doložil zákres RD do foto mapy s popisem výšek a v letecké mapě zákres
světových stran a průběh slunce od východu na západ a hranici stínu na dvorku u školy. Okolní
budovy školy kolem navrženého RD jsou podstatně vyšší – cca o 3 až 4 m nad hřebeny střech
stávajících hřebenů RD a zastiňují jak RD, tak další budovy školy. Obvodové zdi budovy školy jsou na
hranici pozemků – vlastníci (manželé Čermákovi) s tím souhlasili, a bylo jim přislíbeno, že vlastník
školy jim nebude bránit s dostavbou jejich RD. Místo stávající části RD, která má valbovou střechu a
hřeben ve výšce +6,391, je navržena dostavba s rovnou zelenou střechou, která hřeben převyšuje o
3,30 m. Tato část přístavby prodlužuje stín na dvorku školy (viz zákres v situaci a v leteckém
snímku). Jinak přístavba RD nebude zastiňovat okna školy a navíc je situována směrem k vnitřním
komunikacím školy.
Diskuze zahájena v 8:49:30
V 09:04:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:

Rada obce souhlasí se změnou stavby před dokončením čp. 87 v obci Horoměřice za podmínky, že
vlastník nebude bránit dostavbě ZŠ.

Hlasování
pro: (5) Ing. Aleš Sedláček, MgA. Václav Liška, Ing. Luboš Langer, Ivan Král, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-187-22/23
zodpovídá: Eliška Klinerová
termín: 17. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 9:04:34

5. Plán preventivní údržby vodárensko-kanalizačního systému na r.
2024 (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:26:57
Důvodová zpráva:
V souladu s uzavřenou smlouvou o provozování vodovodů a kanalizací ze dne 16.11.2015 předkládá
1. VHS Plán preventivní údržby vodárensko-kanalizačního systému obce Horoměřice na r. 2024.
Diskuze zahájena v 10:26:57
V 10:29:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Luboš Langer") v
tomto znění:

Rada obce schvaluje Plán preventivní údržby vodárensko-kanalizačního systému  obce
Horoměřice na rok 2024, předložený provozovatelem 1. VHS Velké Přílepy.

Hlasování
pro: (5) Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Miroslav Bradáč, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král
proti (0)
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zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-188-22/23
zodpovídá: Ing. Luboš Langer
termín: 17. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:30:11

6. Posílení provozu linky PID 316 a 356 (bod číslo 6)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:30:21
Důvodová zpráva:
Návrh předložen na základě požadavků občanu Horoměřic posílit autobusové spoje v ranní dopravní
špičce směr Bořislavka, proběhla jednání s provozovatelem PID linek 316 a 356. Do jednání se
zapojily ostatní obce na trasách těchto linek a zástupci kraje. Následně bylo dohodnuto:
V  pracovní dny ráno bude posílena  linka 316 o tři nové spoje  z V. Přílep do Prahy (odj. z V. Přílep v
7:09, 7:18 a v 8:04 hod.) a linka 356 z Horoměřic do Prahy bude navýšena  o jeden nový spoj (odjezd
Horoměřice, Velká Brána v 8:00 hod.)  V pracovní den odpoledne je navrženo zkrácení intervalu
provozu obou linek v období cca 13:00 až cca 17:30 ze současných 12 na 10 minut tedy v souhrnném
intervalu z 6 ti minut na 5 minut. Náklady se pro obec Horoměřice na základě posílení autobusových
linek se zvýší o 201 860 Kč za kalendářní rok.
 Diskuze zahájena v 10:30:21
V 10:38:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:

Rada schvaluje posílení linek PID 316 a 356 za navýšení příspěvku o  201 860 Kč za kalendářní
rok.

Hlasování
pro: (5) Ing. Aleš Sedláček, MgA. Václav Liška, Ing. Luboš Langer, Ivan Král, Miroslav Bradáč
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-189-22/23
zodpovídá: Ivan Král
termín: 17. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 10:38:45

7. Vyjádření k EIA D0 518 a 519 - obec Horoměřice (bod číslo 7)
Předkladatel: Ivan Král
Projednávání bodu bylo zahájeno v 10:38:51
Důvodová zpráva:
Obec Horoměřice byla vyzvána MŽP, Odbor posuzování vlivů na životní prostředí a integrované
prevence, k podání vyjádření k předloženým dokumentům k SOKP 518 -519 z hlediska posuzování
vlivů na životní prostředí podle zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí a o
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změně některých souvisejících zákonů (zákon o posuzování vlivů na životní prostředí), ve znění
pozdějších předpisů. Do dokumentace lze nahlédnout v Informačním systému EIA na internetových
stránkách www.mzp.cz/eia, pod kódem záměru MZP520. Obec předložené dokumenty nechala
expertně posoudit ve spolupráci s ostatními dotčenými obcemi a na základě jejich odborných
posudků vypracovala  Vyjádření obce Horoměřice k dokumentaci záměru D0 518, 519 Ruzyně –
Březiněves.
Diskuze zahájena v 10:38:51
V 13:51:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Ivan Král") v tomto
znění:

Rada obce souhlasí s Vyjádřením obce Horoměřice k záměru D0 518, 519 Ruzyně - Březiněves.

Hlasování
pro: (5) Miroslav Bradáč, Ing. Luboš Langer, MgA. Václav Liška, Ing. Aleš Sedláček, Ivan Král
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-190-22/23
zodpovídá: Ing. Luboš Langer
termín: 17. 10. 2023

Projednávání bodu bylo ukončeno v 13:51:11

8. Různé (bod číslo 8)
Předkladatel: Ing. Luboš Langer
Projednávání bodu bylo zahájeno v 13:51:17
Diskuze zahájena v 13:51:17
1) Ing. A. Sedláček informoval o plánované opravě komunikace v ul. Spojovací dne 4.10.2023
2) Křižovatka ul. Boční a Nebušická - kontrola zákazu vjezdu do jednosměrné ul.
Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:54:21
Jednání ukončeno 03.10.2023 v 14:54:51
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Ověřeno ověřovateli:

1)   17. 10. 2023 08:59  Miroslav Bradáč, v.r.

2)   17. 10. 2023 08:59  Ing. Aleš Sedláček, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Luboš Langer, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ivan Král, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Aleš Sedláček, v.r.
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